EBTIPL2 /WIT

Specyfikacja techniczna XML systemu EBTIPL2/WIT (PUBLICZNA)

wersja 1.00

### Metryka

Tabela 1 Metryka dokumentu

| **Elementy metryki** | **Dane dokumentu** |
| --- | --- |
| Nazwa systemu | EBTIPL2/WIT |
| Właściciel dokumentu | Departament Ceł |
| Nazwa dokumentu | Specyfikacja techniczna XML systemu EBTIPL2/WIT |
| Wykonawca dokumentu | IAS Zielona Góra  Referat cyfrowej obsługi wiążących informacji (IWT) |
| Autorzy dokumentu | Władysław Turek (WT); Krzysztof Antoniak (KA); Monika Marcinowska (MM) |
| Nazwa pliku | WIT\_v3.docx |
| Liczba stron | 56 |

### Historia zmian

Tabela 2 Historia dokumentu

| **Wersja** | **Data wydania** | **Opis** | **Akcja (\*)** | **Rozdziały (\*\*)** | **Autorzy  (\*\*\*)** |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1 | 2024-02-28 | Utworzenie dokumentu | N | W | WT, KA, MM |
| 2 | 2024-09-12 | Dodanie opisu schematu WIT-OD | W | 3.1, 3.6 | MM |
| 3 | 2025-03-18 | Dodanie opisu schematu WIT-SP, WIT-PU i WIT-WY, modyfikacja opisu schematu WIT-OD | W, We, Z | 3.6-3.9, 4 | MM |

(\*) Akcje: **N** = Nowy, **W** = Wstaw, **Z** = Zamień, **We** = Weryfikuj, **KJ** = Kontrola jakości

(\*\*) Rozdziały: **W** = Wszystkie

(\*\*\*) Autorzy: Inicjały – szczegóły w Metryce dokumentu

### Lista dystrybucyjna

Tabela 3 Lista dystrybucyjna

| **Imię i nazwisko / Rola** | **Organizacja** |
| --- | --- |
|  |  |

### Zgłoszono do odbioru

Tabela 4 Zgłoszono do odbioru

| **Imię i nazwisko / Rola** | **Organizacja** |
| --- | --- |
|  |  |

### Akceptacja

Tabela 5 Akceptacja dokumentu

| **Imię i nazwisko** | **Rola** | **Data** | **Podpis** |
| --- | --- | --- | --- |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |

### Wykaz użytych skrótów oraz akronimów

Tabela 6 Wykaz użytych skrótów oraz akronimów

| **Skrót / Symbol** | **Znaczenie** |
| --- | --- |
| **KAS** | Krajowa Administracja Skarbowa |
| **Klient** | Osoba fizyczna, Podmiot lub Partner posiadający dostęp do usług elektronicznych świadczonych w ramach SISC za pośrednictwem Portalu PUESC. |
| **MF** | Ministerstwo Finansów |
| **PDR PL/UE** | System Danych Referencyjnych, którego celem jest gromadzenie, aktualizacja, eksportowanie i udostępnianie danych referencyjnych dla innych systemów celnych wchodzących w skład SISC. |
| **Portal PUESC** | Platforma Usług Elektronicznych Skarbowo-Celnych dostępna pod adresem www.puesc.gov.pl – portal komunikacyjny zapewniający dostęp do komponentów Systemu Informacyjnego Skarbowo-Celnego oraz e-usług publicznych Krajowej Administracji Skarbowej w obszarze obsługi i kontroli obrotu towarowego z państwami trzecimi i obrotu wyrobami akcyzowymi oraz systemu statystyki obrotów z krajami UE – INTRASTAT |
| **Portal SEAP** | Tożsamy z Portalem PUESC. |
| **PUESC** | Platforma Usług Elektronicznych Skarbowo-Celnych (PUESC) |
| **PUESC.P3.2** | Cyfrowa Obsługa Wiążących Informacji |
| **SISC** | System Informacyjny Skarbowo-Celny |
| **SEAP** | System SEAP to nowa wersja Systemu SEAP realizowana w ramach projektu PUESC.P4.4 |
| **System** | System wiążącej informacji taryfowej – EBTI-PL2 |
| **UE** | Unia Europejska |
| **UZ** | Użytkownik zewnętrzny |
| **WIT** | Wiążąca Informacja Taryfowa |
| **XML** | (ang. *Extensible Markup Language*, w wolnym tłumaczeniu Rozszerzalny Język Znaczników) – uniwersalny język znaczników przeznaczony do reprezentowania różnych danych w strukturalizowany sposób |

### Spis treści

[Metryka 2](#_Toc193197731)

[Historia zmian 2](#_Toc193197732)

[Lista dystrybucyjna 3](#_Toc193197733)

[Zgłoszono do odbioru 3](#_Toc193197734)

[Akceptacja 3](#_Toc193197735)

[Wykaz użytych skrótów oraz akronimów 3](#_Toc193197736)

[Spis treści 5](#_Toc193197737)

[Spis tabel 6](#_Toc193197738)

[1 Wstęp 7](#_Toc193197739)

[1.1 Cel dokumentu 7](#_Toc193197740)

[1.2 Przeznaczenie dokumentu 7](#_Toc193197741)

[2 Opis komunikacji 7](#_Toc193197742)

[3 Specyfikacja komunikatów 7](#_Toc193197743)

[3.1 Lista komunikatów 8](#_Toc193197744)

[3.2 Dane kanałów komunikacji adresata i nadawcy 8](#_Toc193197745)

[3.3 Opis kolumn 8](#_Toc193197746)

[3.4 WIT-BZ Wniosek o WIT bez załączników [EBTI-PL2] 10](#_Toc193197747)

[3.5 WIT-ZZ Wniosek o WIT z załącznikami [EBTI-PL2] 17](#_Toc193197748)

[3.6 WIT-OD Złożenie odwołania od decyzji WIT [EBTI-PL2] 25](#_Toc193197749)

[3.7 WIT-SP Pismo w sprawie WIT [EBTI-PL2] 32](#_Toc193197750)

[3.8 WIT-PU Wniosek o przedłużenie użycia WIT [EBTI-PL2] 39](#_Toc193197751)

[3.9 WIT-WY Wycofanie wniosku w sprawach WIT [EBTI-PL2] 47](#_Toc193197752)

[4 Enumeracje 53](#_Toc193197753)

[4.1 Kraj 53](#_Toc193197754)

[4.2 Rodzaj transakcji 54](#_Toc193197755)

[4.3 Procedury specjalne 54](#_Toc193197756)

[4.4 Nomenklatura celna 54](#_Toc193197757)

[4.5 Typ pliku 55](#_Toc193197758)

[4.6 Sekcja, do której należą załączniki 55](#_Toc193197759)

[4.7 Sposób doręczenia próbek 55](#_Toc193197760)

[4.8 Zwrot próbek 55](#_Toc193197761)

[4.9 Typ pliku 56](#_Toc193197762)

[4.10 Rodzaj pisma dla pisma w sprawie 56](#_Toc193197763)

[4.11 Rodzaj daty utraty ważności decyzji WIT 56](#_Toc193197764)

[4.12 Rodzaj pisma dla wniosku o wycofanie 56](#_Toc193197765)

### Spis tabel

[Tabela 1 Metryka dokumentu 2](#_Toc193197766)

[Tabela 2 Historia dokumentu 2](#_Toc193197767)

[Tabela 3 Lista dystrybucyjna 3](#_Toc193197768)

[Tabela 4 Zgłoszono do odbioru 3](#_Toc193197769)

[Tabela 5 Akceptacja dokumentu 3](#_Toc193197770)

[Tabela 6 Wykaz użytych skrótów oraz akronimów 3](#_Toc193197771)

[Tabela 7 Wykaz komunikatów 8](#_Toc193197772)

[Tabela 8 Kraj 53](#_Toc193197773)

[Tabela 9 Rodzaj transakcji 54](#_Toc193197774)

[Tabela 10 Procedury specjalne 54](#_Toc193197775)

[Tabela 11 Nomenklatura celna 54](#_Toc193197776)

[Tabela 12 Typ pliku 55](#_Toc193197777)

[Tabela 13 Sekcja, do której należą załączniki 55](#_Toc193197778)

[Tabela 14 Sposób doręczenia próbek 55](#_Toc193197779)

[Tabela 15 Zwrot próbek 55](#_Toc193197780)

[Tabela 16 Typ pliku 56](#_Toc193197781)

[Tabela 17 Rodzaj pisma dla pisma w sprawie 56](#_Toc193197782)

[Tabela 18 Rodzaj daty utraty ważności decyzji WIT 56](#_Toc193197783)

[Tabela 19 Rodzaj pisma dla wniosku o wycofanie 56](#_Toc193197784)

# Wstęp

## Cel dokumentu

Celem specyfikacji jest zdefiniowanie struktury i zawartości informacyjnej dokumentów XML wymienianych z podmiotami przez System EBTIPL2/WIT w ramach realizacji procesów związanych ze składaniem dokumentów związanych z uzyskaniem wiążącej informacji taryfowej WIT.

## Przeznaczenie dokumentu

Dokument przeznaczony jest dla specjalistów implementujących wymianę komunikatów pomiędzy Systemem EBTIPL2/WIT a podmiotami.

# Opis komunikacji

Każdy komunikat przesyłany przez podmiot do Systemu EBITPL2/WIT, a także przez System EBITPL2/WIT do podmiotu musi być podpisany elektronicznie zgodnie ze standardem XAdES-BES, będącym rozwinięciem XML-DSig. Należy zastosować podpis otaczający (ang. ENVELOPED). Struktura komunikatów zawierających komunikaty biznesowe i podpis elektroniczny są opisane w rozdziale dotyczącym Specyfikacji komunikatów

Komunikaty te będą wymieniane z podmiotem za pośrednictwem systemu ECIP/SEAP. System ten udostępnia własną specyfikację komunikatów z podmiotami, określającą sposób przesyłania komunikatów biznesowych do EBITPL2/WIT.

Odpowiedzi na komunikaty od podmiotu (w tym komunikaty informujące o błędach) wysyłane są na ten sam kanał, przy użyciu którego zainicjowano komunikację.

# Specyfikacja komunikatów

Dokument definiuje strukturę komunikatów XML w formie tabel. Wiersze tabeli to kolejne elementy / atrybuty dokumentu XML.

Pod każdą grupą / elementem przedstawiona jest niebieskim kolorem odpowiadająca mu nazwa elementu w strukturze XML. Jeśli dana grupa jest podgrupą, podany element zawiera się w elemencie nadrzędnym.

Definicja komunikatów (w postaci plików XSD oraz formularzy) znajduje się w załącznikach.

**UWAGA**: W przypadku rozbieżności pomiędzy opisem a plikiem XSD należy przyjąć, że plik XSD jest poprawny, a dokument zawiera błąd.

## Lista komunikatów

Tabela 7 Wykaz komunikatów

| **Kod** | **Nazwa komunikatu** | **Wysyłany przez podmiot** | **Wysyłany do podmiotu** |
| --- | --- | --- | --- |
| **WIT-BZ** | Wniosek o WIT bez załączników [EBTI-PL2] | Tak | Nie |
| **WIT-ZZ** | Wniosek o WIT z załącznikami [EBTI-PL2] | Tak | Nie |
| **WIT-OD** | Złożenie odwołania od decyzji WIT [EBTI-PL2] | Tak | Nie |
| **WIT-SP** | Pismo w sprawie WIT [EBTI-PL2] | Tak | Nie |
| **WIT-PU** | Wniosek o przedłużenie użycia WIT [EBTI-PL2] | Tak | Nie |
| **WIT-WY** | Wycofanie wniosku w sprawach WIT [EBTI-PL2] | Tak | Nie |

## Dane kanałów komunikacji adresata i nadawcy

Dane kanałów komunikacji adresata i nadawcy nie znajdują się wewnątrz komunikatów EBTI2/WIT.

Dane kanałów komunikacyjnych zawarte są w ramach koperty systemu ECIP/SEAP zgodnie z jego specyfikacją. System EBTI2/WIT wykorzystuje powyższe dane w celu adresacji odpowiedzi do systemu ECIP/SEAP.

## Opis kolumn

Kolumny w tabelach opisujących specyfikację komunikatu EBTI-PL2 mają następujące znaczenie:

* w kolumnie A podaje się kod numeryczny (numer) przypisany do każdej grupy i podgrupy danych; każdą podgrupę poprzedza numer porządkowy (pod)grupy danych, której jest częścią (na przykład: jeżeli grupa danych jest oznaczona numerem 1, to podgrupa danych tej grupy numerem 1.1, a podgrupa danych tej podgrupy numerem 1.1.1); następnie podaje się kod alfabetyczny (literę) przypisany do każdego elementu (pod)grupy danych;
* w kolumnie B określa się (pod)grupę danych lub element danych;
* w kolumnie C podaje się każdą (pod)grupę danych lub element danych wraz z wartością wskazującą, czy wprowadzenie odpowiednich danych jest:
* „R” (required – obowiązkowe), co oznacza, że dane muszą być wprowadzone. Jeżeli (pod)grupa danych jest „O” (optional – fakultatywna) lub „C” (conditional – warunkowa), wprowadzenie elementów danych z tej grupy nadal może być „R” (required – obowiązkowe);
* „O” (optional – fakultatywne), co oznacza, że wprowadzenie danych jest fakultatywne dla osoby, która przekazuje komunikat (Podmiot Wysyłający lub Podmiot Odbierający);
* „C” (conditional – warunkowe), co oznacza, że użycie (pod)grupy danych lub elementu danych zależy od innych (pod)grup danych lub elementów danych zawartych w tym samym komunikacie;
* „D” (dependent – zależne), co oznacza, że obowiązek wypełnienia (pod)grupy danych lub elementu danych zależy od warunku, którego nie może sprawdzić system komputerowy, jak przewidziano w kolumnach E i F;
* w kolumnie D podaje się identyfikator warunku (warunków) w odniesieniu do danych, których wprowadzenie w komunikacie jest warunkowe, określa się zastosowanie w stosownych przypadkach danych fakultatywnych lub zależnych oraz wskazuje się, jakie dane muszą być dostarczone przez właściwe organy.
* w kolumnie E, jeśli to konieczne, podaje się wyjaśnienia dotyczące wypełnienia komunikatu;
* w kolumnie F podaje się:
* o w odniesieniu do niektórych (pod)grup – liczbę poprzedzającą znak „x” wskazującą ile razy (pod)grupę danych można powtórzyć w komunikacie (wartość domyślna – 1)
* o w odniesieniu do wszystkich elementów danych, poza elementami danych wskazującymi czas lub datę – cechy określające rodzaj i długość danych. Kody rodzajów danych są następujące:
* a – alfabetyczny
* n – numeryczny
* d – ułamek dziesiętny (decimal)
* an – alfanumeryczny
* kolumnie G znajduje się biznesowy opis danego atrybutu.

## WIT-BZ Wniosek o WIT bez załączników [EBTI-PL2]

| A | B | C | D | E | F | G |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1. | **Dane dokumentu**/EbtiPl/ | R |  |  | 1x |  |
| 1.2. | **Dane wniosku**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure | R |  |  | 1x | Dane wniosku o WIT |
| 1.2.1. | **Wnioskodawca**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant | R |  |  | 1x | Dane wnioskodawcy |
| 1.2.1.1. | **Numer EORI**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantEoriNumber | R |  |  | an 25 | Numer EORI wnioskodawcy |
| 1.2.1.2. | **Nazwa**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantName | R |  |  | an 70 | Nazwa wnioskodawcy |
| 1.2.1.3. | **Ulica**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantAddressStreet | R |  |  | an 70 | Adres wnioskodawcy - ulica |
| 1.2.1.4. | **Numer domu**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantAddressNumber | R |  |  | an 10 | Adres wnioskodawcy – numer domu |
| 1.2.1.5. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantAddressPostalCode | R |  |  | an 9 | Adres wnioskodawcy – kod pocztowy |
| 1.2.1.6. | **Miasto**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantAddressCity | R |  |  | an 35 | Adres wnioskodawcy – miasto |
| 1.2.1.7. | **Państwo**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantAddressCountry | O |  | Wartość enumeracji (4.1) | an | Adres wnioskodawcy – państwo |
| 1.2.2. | **Osoba do kontaktów**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/contactPerson | R |  |  | 1x | Dane osoby do kontaktów |
| 1.2.2.1. | **Nazwa**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/contactPerson/contactPersonName | R |  |  | an 70 | Nazwa osoby do kontaktów |
| 1.2.2.2. | **Numer telefonu**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/contactPerson/contactPersonTelephone | R |  |  | an 50 | Numer telefonu osoby do kontaktów |
| 1.2.2.3. | **Fax**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/contactPerson/contactPersonFax | O |  |  | an 50 | Fax osoby do kontaktów |
| 1.2.2.4. | **Email**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/contactPerson/email | R |  |  | an 50 | Email osoby do kontaktów |
| 1.2.3. | **Nomenklatura celna – opisy – załączone próbki**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader | R |  |  | 1x | Nomenklatura celna – opisy – załączone próbki |
| 1.2.3.1. | **Rodzaj transakcji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerTransactionType | R |  | Wartość enumeracji (4.2) | an 1 | Rodzaj transakcji |
| 1.2.3.2. | **Procedury specjalne**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/specialProcedureType | C |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 70 | Procedury specjalne |
| 1.2.3.3. | **Nomenklatura celna**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerCustomsNomenclature | R |  | Wartość enumeracji (4.4) | an 2 | Nomenklatura celna |
| 1.2.3.4. | **Opis nomenklatury innej**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerOtherOomenclature | C |  |  | an 70 | Opis nomenklatury innej |
| 1.2.3.5. | **Dokumenty/próbki poufne**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDocumentsSamplesConfidentiality | O |  |  | an 70 | Dokumenty/próbki poufne |
| 1.2.3.6. | **Opis**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDescriptionInd | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - opis |
| 1.2.3.7. | **Broszury**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDescriptionInd | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - broszury |
| 1.2.3.8. | **Fotografie**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDescriptionInd | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - fotografie |
| 1.2.3.9. | **Próbki**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDescriptionInd | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - próbki |
| 1.2.3.10. | **Inne**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDescriptionInd | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - inne |
| 1.2.3.11. | **Zwrot próbek**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDescriptionInd | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma – zwrot próbek |
| 1.2.3.12 | **Data wniosku**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerApplicationDate | R |  |  | dateTime | Data utworzenia wniosku |
| 1.2.3.13. | **Kod towaru**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerNomenclatureCode | O |  |  | an 22 | Kod towaru |
| 1.2.3.14. | **Informacje dodatkowe**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerAdditionalInfo | O |  |  | an 512 | Informacje dodatkowe |
| 1.2.3.15. | **Opis towaru**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/description | R |  |  | an 32768 | Opis towaru |
| 1.2.3.16. | **Nazwa handlowa**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/commercialDenominationDescription | O |  |  | an 32768 | Nazwa handlowa |
| 1.2.4. | **Główne księgi rachunkowe**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts | O |  |  | 1x | Główne księgi rachunkowe |
| 1.2.4.1. | **Ulica**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts/placeMainAccountAddressStreet | C |  |  | an 70 | Miejsce przechowywania ksiąg rachunkowych - ulica |
| 1.2.4.2. | **Numer domu**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts/placeMainAccountAddressNumber | C |  |  | an 10 | Miejsce przechowywania ksiąg rachunkowych – numer domu |
| 1.2.4.3. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts/placeMainAccountAddressPostalCode | C |  |  | an 9 | Miejsce przechowywania ksiąg rachunkowych – kod pocztowy |
| 1.2.4.4. | **Miejscowość**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts/placeMainAccountAddressCity | C |  |  | an 35 | Miejsce przechowywania ksiąg rachunkowych - miejscowość |
| 1.2.4.5. | **Państwo**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts/placeMainAccountAddressCountry | C |  | Wartość enumeracji (4.1) | an | Miejsce przechowywania ksiąg rachunkowych - państwo |
| 1.2.4.6. | **UN/LOCDOE**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts/locode | C |  |  | an 17 | Miejsce przechowywania ksiąg rachunkowych – UN/LOCODE |
| 1.2.5. | **Ponowne wydanie decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/reissue | O |  |  | 1x | Ponowne wydanie decyzji |
| 1.2.5.1. | **Państwo**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/reissue/country | C |  | Wartość enumeracji (4.1) | an | Państwo wydania decyzji |
| 1.2.5.2. | **Typ decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/reissue/decCodeType | C |  |  | an 4 | Typ wydanej decyzji |
| 1.2.5.3. | **Numer decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/reissue/refNumber | C |  |  | an 29 | Numer wydanej decyzji |
| 1.2.5.4. | **Data decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/reissue/startDate | C |  |  | dateTime | Data wydania decyzji |
| 1.2.5.5. | **Kod towaru**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/reissue/customsNomenclatureCode | C |  |  | an 22 | Kod towaru, którego dotyczyła decyzja |
| 1.2.6. | **Procedury, postępowania prawne**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation | O |  |  | 99x | Informacje o procedurach, postępowaniach prawnych dot. klasyfikacji taryfowej towarów opisanych w sekcji Nomenklatura celna |
| 1.2.6.1. | **Procedura, postępowanie prawne**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation | O |  |  | 1x | Informacje dotyczące procedury, postępowania prawnego dot. klasyfikacji taryfowej towarów opisanych w sekcji Nomenklatura celna |
| 1.2.6.1.1. | **Nazwa sądu**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/name | C |  |  | an 70 | Nazwa sądu |
| 1.2.6.1.2. | **Ulica**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/procPendingAddressStreet | C |  |  | an 70 | Adres sądu - ulica |
| 1.2.6.1.3. | **Numer domu**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/procPendingAddressNumber | C |  |  | an 10 | Adres sądu – numer domu |
| 1.2.6.1.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/procPendingAddressPostalCode | C |  |  | an 9 | Adres sądu – kod pocztowy |
| 1.2.6.1.5. | **Miejscowość**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/procPendingAddressCity | C |  |  | an 35 | Adres sądu - miejscowość |
| 1.2.6.1.6. | **Państwo**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/procPendingAddressCountry | C |  | Wartość enumeracji (4.1) | an | Adres sądu - państwo |
| 1.2.6.1.7. | **Kraj sprawy**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/country | C |  | Wartość enumeracji (4.1) | an | Kraj procedury, postępowania prawnego dot. klasyfikacji taryfowej towarów opisanych w sekcji Nomenklatura celna |
| 1.2.6.1.8. | **Nazwa sprawy**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/reference | C |  |  | an 512 | Nazwa procedury, postępowania prawnego dot. klasyfikacji taryfowej towarów opisanych w sekcji Nomenklatura celna |
| 1.2.7. | **Inne wnioski o WIT i inne posiadane WIT**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList | O |  | 99x |  |  |
| 1.2.7.1. | **Inny wniosek o WIT lub inny posiadany WIT**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication | O |  | 1x |  |  |
| 1.2.7.1.1. | **Państwo złożenia wniosku**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/ | C |  | Wartość enumeracji (4.1) | an | Państwo złożenia wniosku |
| 1.2.7.1.2. | **Typ decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/decCodeType | C |  |  | an 4 | Typ decyzji |
| 1.2.7.1.3. | **Numer decyzji WIT**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/refNumber | C |  |  | an 29 | Numer decyzji WIT |
| 1.2.7.1.4. | **Data początku ważności decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/startDate | C |  |  | dateTime | Data początku ważności decyzji |
| 1.2.7.1.5. | **Kod towaru**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/customsNomenclatureCode | C |  |  | an 22 | Kod towaru |
| 1.2.7.1.6. | **Miejsce złożenia wniosku**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/applicationPlace | C |  |  | an 35 | Miejsce złożenia wniosku |
| 1.2.7.1.7. | **Data złożenia wniosku**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/applicationDate | C |  |  | dateTime | Data złożenia wniosku |
| 1.2.8. | **Decyzje WIT wydane innym posiadaczom**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList | O |  | 99x |  | Decyzje wydane innym posiadaczom |
| 1.2.8.1. | **Decyzja WIT wydana innym posiadaczom**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList/btiOtherHolder | O |  | 1x |  | Decyzja wydana innym posiadaczom |
| 1.2.8.1.1. | **Państwo**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList/btiOtherHolder/country | C |  | Wartość enumeracji (4.1) |  | Państwo decyzji |
| 1.2.8.1.2. | **Typ decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList/btiOtherHolder/decCodeType | C |  |  | an 4 | Typ decyzji |
| 1.2.8.1.3. | **Numer decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList/btiOtherHolder/refNumber | C |  |  | an 29 | Numer decyzji |
| 1.2.8.1.4. | **Data początku ważności decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList/btiOtherHolder/startDate | C |  |  | dateTime | Data początku ważności decyzji |
| 1.2.8.1.5. | **Kod towaru**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList/btiOtherHolder/customsNomenclatureCode | C |  |  | an 22 | Kod towaru |
| 1.2. | **Podpis**  /EbtiPl/Signature | R |  |  |  | Podpis elektroniczny zgodny ze standardem XAdeS-BES, będącym rozwinięciem XML-DSig |

## WIT-ZZ Wniosek o WIT z załącznikami [EBTI-PL2]

| A | B | C | D | E | F | G |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1. | **Dane dokumentu**/EbtiPl/ | R |  |  | 1x |  |
| 1.2. | **Dane wniosku**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure | R |  |  | 1x | Dane wniosku o WIT |
| 1.2.1. | **Wnioskodawca**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant | R |  |  | 1x | Dane wnioskodawcy |
| 1.2.1.1. | **Numer EORI**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantEoriNumber | R |  |  | an 25 | Numer EORI wnioskodawcy |
| 1.2.1.2. | **Nazwa**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantName | R |  |  | an 70 | Nazwa wnioskodawcy |
| 1.2.1.3. | **Ulica**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantAddressStreet | R |  |  | an 70 | Adres wnioskodawcy - ulica |
| 1.2.1.4. | **Numer domu**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantAddressNumber | R |  |  | an 10 | Adres wnioskodawcy – numer domu |
| 1.2.1.5. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantAddressPostalCode | R |  |  | an 9 | Adres wnioskodawcy – kod pocztowy |
| 1.2.1.6. | **Miasto**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantAddressCity | R |  |  | an 35 | Adres wnioskodawcy – miasto |
| 1.2.1.7. | **Państwo**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicant/applicantAddressCountry | O |  | Wartość enumeracji (4.1) | an | Adres wnioskodawcy – państwo |
| 1.2.2. | **Osoba do kontaktów**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/contactPerson | R |  |  | 1x | Dane osoby do kontaktów |
| 1.2.2.1. | **Nazwa**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/contactPerson/contactPersonName | R |  |  | an 70 | Nazwa osoby do kontaktów |
| 1.2.2.2. | **Numer telefonu**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/contactPerson/contactPersonTelephone | R |  |  | an 50 | Numer telefonu osoby do kontaktów |
| 1.2.2.3. | **Fax**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/contactPerson/contactPersonFax | O |  |  | an 50 | Fax osoby do kontaktów |
| 1.2.2.4. | **Email**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/contactPerson/email | R |  |  | an 50 | Email osoby do kontaktów |
| 1.2.3. | **Nomenklatura celna – opisy – załączone próbki**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader | R |  |  | 1x | Nomenklatura celna – opisy – załączone próbki |
| 1.2.3.1. | **Rodzaj transakcji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerTransactionType | R |  | Wartość enumeracji (4.2) | an 1 | Rodzaj transakcji |
| 1.2.3.2. | **Procedury specjalne**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/specialProcedureType | C |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 70 | Procedury specjalne |
| 1.2.3.3. | **Nomenklatura celna**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerCustomsNomenclature | R |  | Wartość enumeracji (4.4) | an 2 | Nomenklatura celna |
| 1.2.3.4. | **Opis nomenklatury innej**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerOtherOomenclature | C |  |  | an 70 | Opis nomenklatury innej |
| 1.2.3.5. | **Dokumenty/próbki poufne**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDocumentsSamplesConfidentiality | O |  |  | an 70 | Dokumenty/próbki poufne |
| 1.2.3.6. | **Opis**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDescriptionInd | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - opis |
| 1.2.3.7. | **Broszury**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDescriptionInd | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - broszury |
| 1.2.3.8. | **Fotografie**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDescriptionInd | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - fotografie |
| 1.2.3.9. | **Próbki**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDescriptionInd | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - próbki |
| 1.2.3.10. | **Inne**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDescriptionInd | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - inne |
| 1.2.3.11. | **Zwrot próbek**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerDescriptionInd | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma – zwrot próbek |
| 1.2.3.12 | **Data wniosku**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerApplicationDate | R |  |  | dateTime | Data utworzenia wniosku |
| 1.2.3.13. | **Kod towaru**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerNomenclatureCode | O |  |  | an 22 | Kod towaru |
| 1.2.3.14. | **Informacje dodatkowe**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/headerAdditionalInfo | O |  |  | an 512 | Informacje dodatkowe |
| 1.2.3.15. | **Opis towaru**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/description | R |  |  | an 32768 | Opis towaru |
| 1.2.3.16. | **Nazwa handlowa**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/applicationHeader/commercialDenominationDescription | O |  |  | an 32768 | Nazwa handlowa |
| 1.2.4. | **Główne księgi rachunkowe**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts | O |  |  | 1x | Główne księgi rachunkowe |
| 1.2.4.1. | **Ulica**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts/placeMainAccountAddressStreet | C |  |  | an 70 | Miejsce przechowywania ksiąg rachunkowych - ulica |
| 1.2.4.2. | **Numer domu**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts/placeMainAccountAddressNumber | C |  |  | an 10 | Miejsce przechowywania ksiąg rachunkowych – numer domu |
| 1.2.4.3. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts/placeMainAccountAddressPostalCode | C |  |  | an 9 | Miejsce przechowywania ksiąg rachunkowych – kod pocztowy |
| 1.2.4.4. | **Miejscowość**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts/placeMainAccountAddressCity | C |  |  | an 35 | Miejsce przechowywania ksiąg rachunkowych - miejscowość |
| 1.2.4.5. | **Państwo**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts/placeMainAccountAddressCountry | C |  | Wartość enumeracji (4.1) | an | Miejsce przechowywania ksiąg rachunkowych - państwo |
| 1.2.4.6. | **UN/LOCDOE**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/mainAccounts/locode | C |  |  | an 17 | Miejsce przechowywania ksiąg rachunkowych – UN/LOCODE |
| 1.2.5. | **Ponowne wydanie decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/reissue | O |  |  | 1x | Ponowne wydanie decyzji |
| 1.2.5.1. | **Państwo**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/reissue/country | C |  | Wartość enumeracji (4.1) | an | Państwo wydania decyzji |
| 1.2.5.2. | **Typ decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/reissue/decCodeType | C |  |  | an 4 | Typ wydanej decyzji |
| 1.2.5.3. | **Numer decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/reissue/refNumber | C |  |  | an 29 | Numer wydanej decyzji |
| 1.2.5.4. | **Data decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/reissue/startDate | C |  |  | dateTime | Data wydania decyzji |
| 1.2.5.5. | **Kod towaru**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/reissue/customsNomenclatureCode | C |  |  | an 22 | Kod towaru, którego dotyczyła decyzja |
| 1.2.6. | **Procedury, postępowania prawne**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation | O |  |  | 99x | Informacje o procedurach, postępowaniach prawnych dot. klasyfikacji taryfowej towarów opisanych w sekcji Nomenklatura celna |
| 1.2.6.1. | **Procedura, postępowanie prawne**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation | O |  |  | 1x | Informacje dotyczące procedury, postępowania prawnego dot. klasyfikacji taryfowej towarów opisanych w sekcji Nomenklatura celna |
| 1.2.6.1.1. | **Nazwa sądu**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/name | C |  |  | an 70 | Nazwa sądu |
| 1.2.6.1.2. | **Ulica**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/procPendingAddressStreet | C |  |  | an 70 | Adres sądu - ulica |
| 1.2.6.1.3. | **Numer domu**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/procPendingAddressNumber | C |  |  | an 10 | Adres sądu – numer domu |
| 1.2.6.1.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/procPendingAddressPostalCode | C |  |  | an 9 | Adres sądu – kod pocztowy |
| 1.2.6.1.5. | **Miejscowość**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/procPendingAddressCity | C |  |  | an 35 | Adres sądu - miejscowość |
| 1.2.6.1.6. | **Państwo**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/procPendingAddressCountry | C |  | Wartość enumeracji (4.1) | an | Adres sądu - państwo |
| 1.2.6.1.7. | **Kraj sprawy**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/country | C |  | Wartość enumeracji (4.1) | an | Kraj procedury, postępowania prawnego dot. klasyfikacji taryfowej towarów opisanych w sekcji Nomenklatura celna |
| 1.2.6.1.8. | **Nazwa sprawy**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/procPendingInformation/procInformation/reference | C |  |  | an 512 | Nazwa procedury, postępowania prawnego dot. klasyfikacji taryfowej towarów opisanych w sekcji Nomenklatura celna |
| 1.2.7. | **Inne wnioski o WIT i inne posiadane WIT**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList | O |  | 99x |  |  |
| 1.2.7.1. | **Inny wniosek o WIT lub inny posiadany WIT**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication | O |  | 1x |  |  |
| 1.2.7.1.1. | **Państwo złożenia wniosku**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/ | C |  | Wartość enumeracji (4.1) | an | Państwo złożenia wniosku |
| 1.2.7.1.2. | **Typ decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/decCodeType | C |  |  | an 4 | Typ decyzji |
| 1.2.7.1.3. | **Numer decyzji WIT**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/refNumber | C |  |  | an 29 | Numer decyzji WIT |
| 1.2.7.1.4. | **Data początku ważności decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/startDate | C |  |  | dateTime | Data początku ważności decyzji |
| 1.2.7.1.5. | **Kod towaru**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/customsNomenclatureCode | C |  |  | an 22 | Kod towaru |
| 1.2.7.1.6. | **Miejsce złożenia wniosku**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/applicationPlace | C |  |  | an 35 | Miejsce złożenia wniosku |
| 1.2.7.1.7. | **Data złożenia wniosku**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/otherApplicationList/otherApplication/applicationDate | C |  |  | dateTime | Data złożenia wniosku |
| 1.2.8. | **Decyzje WIT wydane innym posiadaczom**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList | O |  | 99x |  | Decyzje wydane innym posiadaczom |
| 1.2.8.1. | **Decyzja WIT wydana innym posiadaczom**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList/btiOtherHolder | O |  | 1x |  | Decyzja wydana innym posiadaczom |
| 1.2.8.1.1. | **Państwo**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList/btiOtherHolder/country | C |  | Wartość enumeracji (4.1) |  | Państwo decyzji |
| 1.2.8.1.2. | **Typ decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList/btiOtherHolder/decCodeType | C |  |  | an 4 | Typ decyzji |
| 1.2.8.1.3. | **Numer decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList/btiOtherHolder/refNumber | C |  |  | an 29 | Numer decyzji |
| 1.2.8.1.4. | **Data początku ważności decyzji**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList/btiOtherHolder/startDate | C |  |  | dateTime | Data początku ważności decyzji |
| 1.2.8.1.5. | **Kod towaru**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/btiOtherHolderList/btiOtherHolder/customsNomenclatureCode | C |  |  | an 22 | Kod towaru |
| 1.2.9. | **Załączniki do wniosku**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/images | O |  |  | 8 x | Załaczniki do pisma pliki typu pdf,jpg,jpeg, doc, docx wielkośc do 1 MB |
| 1.2.9.1. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/images/attachedDocList | O |  |  |  | Załączone do wniosku dokumenty |
| 1.2.9.1.1. | **Załącznik**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/images/attachedDocList/image | O |  |  |  | Informacje o załączniku |
| 1.2.9.1.1.1. | **Nazwa**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/images/attachedDocList/image/fileName | O |  |  |  | Nazwa załącznika |
| 1.2.9.1.1.2. | **Format**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/images/attachedDocList/image/mimeType | O |  | Wartość enumeracji (4.5) |  | Format załącznika |
| 1.2.9.1.1.3. | **Dane**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/images/attachedDocList/image/data | O |  |  |  | Dane załącznika |
| 1.2.9.1.1.4. | **Rozmiar pliku**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/images/attachedDocList/image/fileSize | O |  |  |  | Rozmiar załączonego pliku |
| 1.2.9.1.1.5. | **Sekcja, do której należą załączniki**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/images/attachedDocList/image/ attachementGroup | O |  | Wartość enumeracji (4.6) |  | Sekcja do której należy załącznik |
| 1.2.9.1.1.6. | **Uwagi dodatkowe**  /EbtiPl/EbtiPLInsertBtiProcedure/images/attachedDocList/image/ additionalInfo | O |  |  |  | Uwagi dodatkowe do załącznika |
| 1.2. | **Podpis**  /EbtiPl/Signature | R |  |  |  | Podpis elektroniczny zgodny ze standardem XAdeS-BES, będącym rozwinięciem XML-DSig |

## WIT-OD Złożenie odwołania od decyzji WIT [EBTI-PL2]

| A | B | C | D | E | F | G |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1. | **Dane dokumentu**/EbtiPL2WITAppeal/ | R |  |  | 1x |  |
| 1.1. | **Rodzaj pisma**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT | R |  |  | 1x | Informacja czego dotyczy pismo |
| 1.1.1. | **Organ, do którego kierowany jest wniosek**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/organ |  |  |  | 1x | Organ, do którego kierowane jest odwołanie |
| 1.1.1.1. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/organ/authorityName | R |  |  | an | Nazwa organu, do którego kierowane jest odwołanie |
| 1.1.1.2. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/organ/authorityAddressPostalCode | R |  |  | an | Adres organu - kod pocztowy |
| 1.1.1.3. | **Miasto**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/organ/authorityAddressCity | R |  |  | an | Adres organu - miasto |
| 1.1.1.4. | **Ulica**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/organ/authorityAddressStreet | R |  |  | an | Adres organu - ulica |
| 1.1.1.5. | **Numer**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/organ/authorityAddressNumber | R |  |  | an | Adres organu - numer |
| 1.1.2. | **Numer decyzji**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/numerDecyzji | R |  |  | 1x | Informacja czego dotyczy pismo |
| 1.1.2.1. | **Numer wniosku**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/numerDecyzji/systemReferenceNumber | R |  |  | an | Numer wniosku |
| 1.1.2.2. | **Numer decyzji**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/numerDecyzji/decisionReferenceNumber | R |  |  | an | Numer decyzji, do której składane jest odwołanie |
| 1.1.2.3. | **System ID**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/numerDecyzji/systemId | R |  |  | an | Numer systemowy wniosku |
| 1.1.2.4. | **ID wpływu**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/numerDecyzji/idWplywu | R |  |  | an | Numer wpływu |
| 1.1.3. | **Dane Strony**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony | R |  |  | 1x | Dane Strony odwołania |
| 1.1.3.1. | **Numer EORI**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/numerEORI | R |  |  | an | Numer EORI Strony odwołania |
| 1.1.3.2. | **Imię**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/imie | C |  |  | an 50 | Imię Strony |
| 1.1.3.3. | **Nazwisko**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/nazwisko | C |  |  | an 50 | Nazwisko Strony |
| 1.1.3.4. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/nazwa | R |  |  | an 500 | Nazwa Strony |
| 1.1.3.5. | **Telefon**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/telefon | O |  |  | an 50 | Numer telefonu Strony |
| 1.1.3.6. | **Kraj**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/kraj | R |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - kraj |
| 1.1.3.7. | **Województwo**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/wojewodztwo | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - województwo |
| 1.1.3.8. | **Powiat**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/powiat | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - powiat |
| 1.1.3.9. | **Gmina**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/gmina | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - gmina |
| 1.1.3.10. | **Ulica**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/ulica | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - ulica |
| 1.1.3.11. | **Numer domu**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/numerDomu | O |  |  | an 100 | Adres Strony – numer domu |
| 1.1.3.12. | **Numer lokalu**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres Strony – numer lokalu |
| 1.1.3.13. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/kodPocztowy | R |  |  | an 9 | Adres Strony – kod pocztowy |
| 1.1.3.14. | **Miejscowość**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/daneStrony/miejscowosc | R |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony- miasto |
| 1.1.4. | **Przedstawiciele**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele | C |  |  | 1x | Dane przedstawicieli |
| 1.1.4.1.1. | **Przedstawiciel**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel | C |  |  |  | Dane przedstawiciela |
| 1.1.4.1.2. | **Numer EORI**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/numerEORI | C |  |  | an | Numer EORI przedstawiciela |
| 1.1.4.1.3. | **Imię**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/imie | O |  |  | an 50 | Imię przedstawiciela |
| 1.1.4.1.4. | **Nazwisko**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/nazwisko | O |  |  | an 50 | Nazwisko przedstawiciela |
| 1.1.4.1.5. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/nazwa | O |  |  | an 500 | Nazwa przedstawiciela |
| 1.1.4.1.6. | **Pesel**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/pesel | O |  |  | an 500 | Nazwa przedstawiciela |
| 1.1.4.1.7. | **NIP/TIN**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/nipTin | O |  |  | an 500 | Nazwa przedstawiciela |
| 1.1.4.1.8. | **Telefon**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/telefon | O |  |  | an 50 | Numer telefonu przedstawiciela |
| 1.1.4.1.9. | **Kraj**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/kraj | R |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - kraj |
| 1.1.4.1.10. | **Województwo**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/wojewodztwo | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - województwo |
| 1.1.4.1.11. | **Powiat**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/powiat | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - powiat |
| 1.1.4.1.12. | **Gmina**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/gmina | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - gmina |
| 1.1.4.1.13. | **Ulica**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/ulica | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - ulica |
| 1.1.4.1.14. | **Numer domu**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/numerDomu | O |  |  | an 100 | Adres przedstawiciela – numer domu |
| 1.1.4.1.15. | **Numer lokalu**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres przedstawiciela – numer lokalu |
| 1.1.4.1.16. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/kodPocztowy | C |  |  | an 9 | Adres przedstawiciela – kod pocztowy |
| 1.1.4.1.17. | **Miejscowość**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/miejscowosc | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - miasto |
| 1.1.5. | **Osoba do kontaktów**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/osobaDoKontaktow | O |  |  | 1x | Informacje dot. osoby do kontaktów |
| 1.1.5.1. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/osobaDoKontaktow/nazwa | O |  |  | an 70 | Nazwa osoby do kontaktów |
| 1.1.5.2. | **Telefon**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/osobaDoKontaktow/telefon | O |  |  | an 50 | Telefon osoby do kontaktów |
| 1.1.5.3. | **Fax**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/osobaDoKontaktow/fax | O |  |  | an 50 | Fax osoby do kontaktów |
| 1.1.5.4. | **Email**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/osobaDoKontaktow/email | O |  |  | an 50 | Email osoby do kontaktów |
| 1.1.6. | **Treść pisma**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/trescPisma | R |  |  | 1x | Treść odwołania |
| 1.1.6.1. | **Zarzuty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/trescPisma/zarzuty | R |  |  | an 10000 | Zarzuty |
| 1.1.6.2. | **Istota i zakres żądania**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/trescPisma/istotaIZakresZadania | R |  |  | an 500 | Istota i zakres żądania |
| 1.1.6.3. | **Dowody uzasadniające żądanie**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/trescPisma/dowodyUzasadniajaceZadanie | R |  |  | an 15000 | Dowody uzasadniające żądanie |
| 1.1.7. | **Załączniki**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki | R |  |  | 1x | Załączniki do pisma |
| 1.1.7.1. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/plany | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - plany |
| 1.1.7.2. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/fotografie | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - fotografie |
| 1.1.7.3. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/informacjeOdProducenta | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma – informacje od producenta |
| 1.1.7.4. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/schematy | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - schematy |
| 1.1.7.5. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/katalogi | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - katalogi |
| 1.1.7.6. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/atesty | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - atesty |
| 1.1.7.7. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/instrukcje | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - instrukcje |
| 1.1.7.8. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/inne | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - inne |
| 1.1.7.9. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/probki | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - próbki |
| 1.1.7.10. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/inneOpis | O |  |  | an 200 | Opis innych załączników |
| 1.1.7.11. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/informacjeOProbkach | O |  |  | an 200 | Opis załączników typu próbki |
| 1.1.7.12. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/sposobDoreczeniaProbek | O |  | Wartość enumeracji (4.7) | an 1 | Określenie sposobu doręczenia próbek |
| 1.1.7.13. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/zwrotProbek | C |  | Wartość enumeracji (4.8) | an 1 | Określenie czy należy zwrócić próbki |
| 1.1.7.14. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty | O |  |  | 4x | Informacje dot. załączonych dokumentów |
| 1.1.7.14.1. | **Załącznik**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image | O |  |  |  | Informacje o załączniku |
| 1.1.7.14.2. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image/fileName | O |  |  |  | Nazwa załącznika |
| 1.1.7.14.3. | **Format**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image/mimeType | O |  | Wartość enumeracji (4.9) |  | Format załącznika |
| 1.1.7.14.4. | **Dane**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image/data | O |  |  |  | Dane załącznika |
| 1.1.7.14.5. | **Rozmiar pliku**  /EbtiPL2WITAppeal/OdwolanieOdDecyzjiWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image/fileSize | O |  |  |  | Rozmiar załączonego pliku |
| 1.2. | **Podpis**  /EbtiPL2WITAppeal/Signature | R |  |  |  | Podpis elektroniczny zgodny ze standardem XAdeS-BES, będącym rozwinięciem XML-DSig |

## WIT-SP Pismo w sprawie WIT [EBTI-PL2]

| A | B | C | D | E | F | G |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1. | **Dane dokumentu**/EbtiPL2WITPismoWSprawie/ | R |  |  | 1x |  |
| 1.1. | **Rodzaj pisma**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT | R |  |  | 1x | Informacja czego dotyczy pismo |
| 1.1.1. | **Organ, do którego kierowany jest wniosek**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/organ |  |  |  | 1x | Organ, do którego kierowane jest pismo w sprawie |
| 1.1.1.1. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/organ/authorityName | R |  |  | an | Nazwa organu, do którego kierowane jest pismo w sprawie |
| 1.1.1.2. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/organ/authorityAddressPostalCode | R |  |  | an | Adres organu - kod pocztowy |
| 1.1.1.3. | **Miasto**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/organ/authorityAddressCity | R |  |  | an | Adres organu - miasto |
| 1.1.1.4. | **Ulica**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/organ/authorityAddressStreet | R |  |  | an | Adres organu - ulica |
| 1.1.1.5. | **Numer**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/organ/authorityAddressNumber | R |  |  | an | Adres organu - numer |
| 1.1.2. | **Numer decyzji**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/rodzajPismaNrDokumentu | R |  |  | 1x | Informacja czego dotyczy pismo |
| 1.1.2.1. | **Numer wniosku**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/rodzajPismaNrDokumentu/rodzajPisma | R |  | Wartość enumeracji (4.10) | an 1 | Rodzaj pisma |
| 1.1.2.2. | **Numer wniosku**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/rodzajPismaNrDokumentu/systemReferenceNumber | R |  |  | an | Numer wniosku |
| 1.1.2.3. | **Numer decyzji**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/rodzajPismaNrDokumentu/documentReferenceNumber | R |  |  | an | Numer dokumentu, do którego składane jest pismo w sprawie |
| 1.1.2.4. | **System ID**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/rodzajPismaNrDokumentu/systemId | R |  |  | an | Numer systemowy wniosku |
| 1.1.2.5. | **ID wpływu**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/rodzajPismaNrDokumentu/idWplywu | R |  |  | an | Numer wpływu |
| 1.1.3. | **Dane Strony**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony | R |  |  | 1x | Dane Strony |
| 1.1.3.1. | **Numer EORI**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/numerEORI | R |  |  | an | Numer EORI Strony |
| 1.1.3.2. | **Imię**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/imie | C |  |  | an 50 | Imię Strony |
| 1.1.3.3. | **Nazwisko**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/nazwisko | C |  |  | an 50 | Nazwisko Strony |
| 1.1.3.4. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/nazwa | R |  |  | an 500 | Nazwa Strony |
| 1.1.3.5. | **Telefon**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/telefon | O |  |  | an 50 | Numer telefonu Strony |
| 1.1.3.6. | **Kraj**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/kraj | R |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - kraj |
| 1.1.3.7. | **Województwo**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/wojewodztwo | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - województwo |
| 1.1.3.8. | **Powiat**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/powiat | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - powiat |
| 1.1.3.9. | **Gmina**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/gmina | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - gmina |
| 1.1.3.10. | **Ulica**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/ulica | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - ulica |
| 1.1.3.11. | **Numer domu**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/numerDomu | O |  |  | an 100 | Adres Strony – numer domu |
| 1.1.3.12. | **Numer lokalu**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres Strony – numer lokalu |
| 1.1.3.13. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/kodPocztowy | R |  |  | an 9 | Adres Strony – kod pocztowy |
| 1.1.3.14. | **Miejscowość**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/daneStrony/miejscowosc | R |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony- miasto |
| 1.1.4. | **Przedstawiciele**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele | C |  |  | 1x | Dane przedstawicieli |
| 1.1.4.1.1. | **Przedstawiciel**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel | C |  |  |  | Dane przedstawiciela |
| 1.1.4.1.2. | **Numer EORI**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/numerEORI | C |  |  | an | Numer EORI przedstawiciela |
| 1.1.4.1.3. | **Imię**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/imie | O |  |  | an 50 | Imię przedstawiciela |
| 1.1.4.1.4. | **Nazwisko**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/nazwisko | O |  |  | an 50 | Nazwisko przedstawiciela |
| 1.1.4.1.5. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/nazwa | O |  |  | an 500 | Nazwa przedstawiciela |
| 1.1.4.1.6. | **Pesel**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/pesel | O |  |  | an 500 | Nazwa przedstawiciela |
| 1.1.4.1.7. | **NIP/TIN**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/nipTin | O |  |  | an 500 | Nazwa przedstawiciela |
| 1.1.4.1.8. | **Telefon**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/telefon | O |  |  | an 50 | Numer telefonu przedstawiciela |
| 1.1.4.1.9. | **Kraj**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/kraj | R |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - kraj |
| 1.1.4.1.10. | **Województwo**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/wojewodztwo | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - województwo |
| 1.1.4.1.11. | **Powiat**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/powiat | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - powiat |
| 1.1.4.1.12. | **Gmina**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/gmina | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - gmina |
| 1.1.4.1.13. | **Ulica**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/ulica | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - ulica |
| 1.1.4.1.14. | **Numer domu**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/numerDomu | O |  |  | an 100 | Adres przedstawiciela – numer domu |
| 1.1.4.1.15. | **Numer lokalu**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres przedstawiciela – numer lokalu |
| 1.1.4.1.16. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/kodPocztowy | C |  |  | an 9 | Adres przedstawiciela – kod pocztowy |
| 1.1.4.1.17. | **Miejscowość**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/miejscowosc | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - miasto |
| 1.1.5. | **Osoba do kontaktów**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/osobaDoKontaktow | O |  |  | 1x | Informacje dot. osoby do kontaktów |
| 1.1.5.1. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/osobaDoKontaktow/nazwa | O |  |  | an 70 | Nazwa osoby do kontaktów |
| 1.1.5.2. | **Telefon**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/osobaDoKontaktow/telefon | O |  |  | an 50 | Telefon osoby do kontaktów |
| 1.1.5.3. | **Fax**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/osobaDoKontaktow/fax | O |  |  | an 50 | Fax osoby do kontaktów |
| 1.1.5.4. | **Email**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/osobaDoKontaktow/email | O |  |  | an 50 | Email osoby do kontaktów |
| 1.1.6. | **Treść pisma**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/trescPisma | R |  |  | 1x | Treść odwołania |
| 1.1.6.1. | **Treść**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/trescPisma/tresc | R |  |  | an 40000 | Treść pisma w sprawie |
| 1.1.7. | **Załączniki**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki | R |  |  | 1x | Załączniki do pisma |
| 1.1.7.1. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/plany | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - plany |
| 1.1.7.2. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/fotografie | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - fotografie |
| 1.1.7.3. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/informacjeOdProducenta | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma – informacje od producenta |
| 1.1.7.4. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/schematy | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - schematy |
| 1.1.7.5. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/katalogi | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - katalogi |
| 1.1.7.6. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/atesty | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - atesty |
| 1.1.7.7. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/instrukcje | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - instrukcje |
| 1.1.7.8. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/inne | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - inne |
| 1.1.7.9. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/probki | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - próbki |
| 1.1.7.10. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/inneOpis | O |  |  | an 200 | Opis innych załączników |
| 1.1.7.11. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/informacjeOProbkach | O |  |  | an 200 | Opis załączników typu próbki |
| 1.1.7.12. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/sposobDoreczeniaProbek | O |  | Wartość enumeracji (4.7) | an 1 | Określenie sposobu doręczenia próbek |
| 1.1.7.13. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/zwrotProbek | C |  | Wartość enumeracji (4.8) | an 1 | Określenie czy należy zwrócić próbki |
| 1.1.7.14. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty | O |  |  | 4x | Informacje dot. załączonych dokumentów |
| 1.1.7.14.1. | **Załącznik**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image | O |  |  |  | Informacje o załączniku |
| 1.1.7.14.2. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image/fileName | O |  |  |  | Nazwa załącznika |
| 1.1.7.14.3. | **Format**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image/mimeType | O |  | Wartość enumeracji (4.9) |  | Format załącznika |
| 1.1.7.14.4. | **Dane**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image/data | O |  |  |  | Dane załącznika |
| 1.1.7.14.5. | **Rozmiar pliku**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/PismoWSprawieWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image/fileSize | O |  |  |  | Rozmiar załączonego pliku |
| 1.2. | **Podpis**  /EbtiPL2WITPismoWSprawie/Signature | R |  |  |  | Podpis elektroniczny zgodny ze standardem XAdeS-BES, będącym rozwinięciem XML-DSig |

## WIT-PU Wniosek o przedłużenie użycia WIT [EBTI-PL2]

| A | B | C | D | E | F | G |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1. | **Dane dokumentu**/EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/ | R |  |  | 1x |  |
| 1.1. | **Rodzaj pisma**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT | R |  |  | 1x | Informacja czego dotyczy pismo |
| 1.1.1. | **Organ, do którego kierowany jest wniosek**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/organ |  |  |  | 1x | Organ, do którego kierowane jest pismo w sprawie |
| 1.1.1.1. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/organ/authorityName | R |  |  | an | Nazwa organu, do którego kierowane jest pismo w sprawie |
| 1.1.1.2. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/organ/authorityAddressPostalCode | R |  |  | an | Adres organu - kod pocztowy |
| 1.1.1.3. | **Miasto**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/organ/authorityAddressCity | R |  |  | an | Adres organu - miasto |
| 1.1.1.4. | **Ulica**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/organ/authorityAddressStreet | R |  |  | an | Adres organu - ulica |
| 1.1.1.5. | **Numer**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/organ/authorityAddressNumber | R |  |  | an | Adres organu - numer |
| 1.1.2. | **Numer decyzji**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/numerDecyzji | R |  |  | 1x | Informacja czego dotyczy pismo |
| 1.1.2.1. | **Numer wniosku**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/numerDecyzji/systemReferenceNumber | R |  |  | an | Numer wniosku |
| 1.1.2.2. | **Numer decyzji**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/numerDecyzji/decisionReferenceNumber | R |  |  | an | Numer decyzji, do której składany jest wniosek o przedłużone użycie |
| 1.1.2.3. | **System ID**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/numerDecyzji/systemId | R |  |  | an | Numer systemowy wniosku |
| 1.1.2.4. | **ID wpływu**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/numerDecyzji/idWplywu | R |  |  | an | Numer wpływu |
| 1.1.2.5. | **Rodzaj daty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/numerDecyzji/rodzajDaty | R |  | Wartość enumeracji (4.11) | an 1 | Rodzaj daty utraty ważności decyzji WIT |
| 1.1.2.6. | **Data utraty ważności WIT**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/numerDecyzji/dataUtratyWaznosciWIT | R |  |  | dateTime | Data utraty ważności WIT lub Data cofnięcia decyzji WIT |
| 1.1.3. | **Dane Strony**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony | R |  |  | 1x | Dane Strony |
| 1.1.3.1. | **Numer EORI**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/numerEORI | R |  |  | an | Numer EORI Strony |
| 1.1.3.2. | **Imię**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/imie | C |  |  | an 50 | Imię Strony |
| 1.1.3.3. | **Nazwisko**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/nazwisko | C |  |  | an 50 | Nazwisko Strony |
| 1.1.3.4. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/nazwa | R |  |  | an 500 | Nazwa Strony |
| 1.1.3.5. | **Telefon**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/telefon | O |  |  | an 50 | Numer telefonu Strony |
| 1.1.3.6. | **Kraj**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/kraj | R |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - kraj |
| 1.1.3.7. | **Województwo**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/wojewodztwo | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - województwo |
| 1.1.3.8. | **Powiat**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/powiat | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - powiat |
| 1.1.3.9. | **Gmina**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/gmina | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - gmina |
| 1.1.3.10. | **Ulica**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/ulica | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - ulica |
| 1.1.3.11. | **Numer domu**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/numerDomu | O |  |  | an 100 | Adres Strony – numer domu |
| 1.1.3.12. | **Numer lokalu**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres Strony – numer lokalu |
| 1.1.3.13. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/kodPocztowy | R |  |  | an 9 | Adres Strony – kod pocztowy |
| 1.1.3.14. | **Miejscowość**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/daneStrony/miejscowosc | R |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony- miasto |
| 1.1.4. | **Przedstawiciele**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele | C |  |  | 1x | Dane przedstawicieli |
| 1.1.4.1.1. | **Przedstawiciel**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel | C |  |  |  | Dane przedstawiciela |
| 1.1.4.1.2. | **Numer EORI**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/numerEORI | C |  |  | an | Numer EORI przedstawiciela |
| 1.1.4.1.3. | **Imię**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/imie | O |  |  | an 50 | Imię przedstawiciela |
| 1.1.4.1.4. | **Nazwisko**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/nazwisko | O |  |  | an 50 | Nazwisko przedstawiciela |
| 1.1.4.1.5. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/nazwa | O |  |  | an 500 | Nazwa przedstawiciela |
| 1.1.4.1.6. | **Pesel**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/pesel | O |  |  | an 500 | Nazwa przedstawiciela |
| 1.1.4.1.7. | **NIP/TIN**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/nipTin | O |  |  | an 500 | Nazwa przedstawiciela |
| 1.1.4.1.8. | **Telefon**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/telefon | O |  |  | an 50 | Numer telefonu przedstawiciela |
| 1.1.4.1.9. | **Kraj**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/kraj | R |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - kraj |
| 1.1.4.1.10. | **Województwo**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/wojewodztwo | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - województwo |
| 1.1.4.1.11. | **Powiat**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/powiat | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - powiat |
| 1.1.4.1.12. | **Gmina**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/gmina | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - gmina |
| 1.1.4.1.13. | **Ulica**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/ulica | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - ulica |
| 1.1.4.1.14. | **Numer domu**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/numerDomu | O |  |  | an 100 | Adres przedstawiciela – numer domu |
| 1.1.4.1.15. | **Numer lokalu**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres przedstawiciela – numer lokalu |
| 1.1.4.1.16. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/kodPocztowy | C |  |  | an 9 | Adres przedstawiciela – kod pocztowy |
| 1.1.4.1.17. | **Miejscowość**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/miejscowosc | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - miasto |
| 1.1.5. | **Osoba do kontaktów**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/osobaDoKontaktow | O |  |  | 1x | Informacje dot. osoby do kontaktów |
| 1.1.5.1. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/osobaDoKontaktow/nazwa | O |  |  | an 70 | Nazwa osoby do kontaktów |
| 1.1.5.2. | **Telefon**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/osobaDoKontaktow/telefon | O |  |  | an 50 | Telefon osoby do kontaktów |
| 1.1.5.3. | **Fax**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/osobaDoKontaktow/fax | O |  |  | an 50 | Fax osoby do kontaktów |
| 1.1.5.4. | **Email**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/osobaDoKontaktow/email | O |  |  | an 50 | Email osoby do kontaktów |
| 1.1.6. | **Treść pisma**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/trescPisma | R |  |  | 1x | Treść odwołania |
| 1.1.6.1. | **Treść**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/trescPisma/tresc | R |  |  | an 40000 | Treść wniosku o przedłużenie użycia |
| 1.1.7. | **Załączniki**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki | R |  |  | 1x | Załączniki do pisma |
| 1.1.7.1. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/plany | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - plany |
| 1.1.7.2. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/fotografie | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - fotografie |
| 1.1.7.3. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/informacjeOdProducenta | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma – informacje od producenta |
| 1.1.7.4. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/schematy | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - schematy |
| 1.1.7.5. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/katalogi | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - katalogi |
| 1.1.7.6. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/atesty | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - atesty |
| 1.1.7.7. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/instrukcje | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - instrukcje |
| 1.1.7.8. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/inne | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - inne |
| 1.1.7.9. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/probki | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - próbki |
| 1.1.7.10. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/inneOpis | O |  |  | an 200 | Opis innych załączników |
| 1.1.7.11. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/informacjeOProbkach | O |  |  | an 200 | Opis załączników typu próbki |
| 1.1.7.12. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/sposobDoreczeniaProbek | O |  | Wartość enumeracji (4.7) | an 1 | Określenie sposobu doręczenia próbek |
| 1.1.7.13. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/zwrotProbek | C |  | Wartość enumeracji (4.8) | an 1 | Określenie czy należy zwrócić próbki |
| 1.1.7.14. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty | O |  |  | 4x | Informacje dot. załączonych dokumentów |
| 1.1.7.14.1. | **Załącznik**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image | O |  |  |  | Informacje o załączniku |
| 1.1.7.14.2. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image/fileName | O |  |  |  | Nazwa załącznika |
| 1.1.7.14.3. | **Format**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image/mimeType | O |  | Wartość enumeracji (4.9) |  | Format załącznika |
| 1.1.7.14.4. | **Dane**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image/data | O |  |  |  | Dane załącznika |
| 1.1.7.14.5. | **Rozmiar pliku**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/PrzedluzenieUzyciaWIT/zalaczniki/zalaczoneDokumenty/image/fileSize | O |  |  |  | Rozmiar załączonego pliku |
| 1.2. | **Podpis**  /EbtiPL2WITPrzedluzenieUzycia/Signature | R |  |  |  | Podpis elektroniczny zgodny ze standardem XAdeS-BES, będącym rozwinięciem XML-DSig |

## WIT-WY Wycofanie wniosku w sprawach WIT [EBTI-PL2]

| A | B | C | D | E | F | G |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1. | **Dane dokumentu**/EbtiPL2WITWycofanieWniosku/ | R |  |  | 1x |  |
| 1.1. | **Rodzaj pisma**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT | R |  |  | 1x | Informacja czego dotyczy pismo |
| 1.1.1. | **Organ, do którego kierowany jest wniosek**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/organ |  |  |  | 1x | Organ, do którego kierowane jest pismo w sprawie |
| 1.1.1.1. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/organ/authorityName | R |  |  | an | Nazwa organu, do którego kierowane jest pismo w sprawie |
| 1.1.1.2. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/organ/authorityAddressPostalCode | R |  |  | an | Adres organu - kod pocztowy |
| 1.1.1.3. | **Miasto**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/organ/authorityAddressCity | R |  |  | an | Adres organu - miasto |
| 1.1.1.4. | **Ulica**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/organ/authorityAddressStreet | R |  |  | an | Adres organu - ulica |
| 1.1.1.5. | **Numer**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/organ/authorityAddressNumber | R |  |  | an | Adres organu - numer |
| 1.1.2. | **Numer decyzji**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/rodzajPismaNrDokumentu | R |  |  | 1x | Informacja czego dotyczy pismo |
| 1.1.2.1. | **Rodzaj pisma**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/rodzajPismaNrDokumentu/rodzajPisma | R |  | Wartość enumeracji (4.12) | an 1 | Rodzaj pisma |
| 1.1.2.2. | **Numer wniosku**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/rodzajPismaNrDokumentu/systemReferenceNumber | R |  |  | an | Numer wniosku |
| 1.1.2.3. | **Numer decyzji**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/rodzajPismaNrDokumentu/documentReferenceNumber | R |  |  | an | Numer dokumentu, do którego składany jest wniosek |
| 1.1.2.4. | **System ID**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/rodzajPismaNrDokumentu/systemId | R |  |  | an | Numer systemowy wniosku |
| 1.1.2.5. | **ID wpływu**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/rodzajPismaNrDokumentu/idWplywu | R |  |  | an | Numer wpływu |
| 1.1.3. | **Dane Strony**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony | R |  |  | 1x | Dane Strony |
| 1.1.3.1. | **Numer EORI**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/numerEORI | R |  |  | an | Numer EORI Strony |
| 1.1.3.2. | **Imię**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/imie | C |  |  | an 50 | Imię Strony |
| 1.1.3.3. | **Nazwisko**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/nazwisko | C |  |  | an 50 | Nazwisko Strony |
| 1.1.3.4. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/nazwa | R |  |  | an 500 | Nazwa Strony |
| 1.1.3.5. | **Telefon**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/telefon | O |  |  | an 50 | Numer telefonu Strony |
| 1.1.3.6. | **Kraj**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/kraj | R |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - kraj |
| 1.1.3.7. | **Województwo**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/wojewodztwo | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - województwo |
| 1.1.3.8. | **Powiat**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/powiat | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - powiat |
| 1.1.3.9. | **Gmina**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/gmina | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - gmina |
| 1.1.3.10. | **Ulica**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/ulica | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony - ulica |
| 1.1.3.11. | **Numer domu**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/numerDomu | O |  |  | an 100 | Adres Strony – numer domu |
| 1.1.3.12. | **Numer lokalu**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres Strony – numer lokalu |
| 1.1.3.13. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/kodPocztowy | R |  |  | an 9 | Adres Strony – kod pocztowy |
| 1.1.3.14. | **Miejscowość**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/daneStrony/miejscowosc | R |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres Strony- miasto |
| 1.1.4. | **Przedstawiciele**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele | C |  |  | 1x | Dane przedstawicieli |
| 1.1.4.1.1. | **Przedstawiciel**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel | C |  |  |  | Dane przedstawiciela |
| 1.1.4.1.2. | **Numer EORI**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/numerEORI | C |  |  | an | Numer EORI przedstawiciela |
| 1.1.4.1.3. | **Imię**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/imie | O |  |  | an 50 | Imię przedstawiciela |
| 1.1.4.1.4. | **Nazwisko**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/nazwisko | O |  |  | an 50 | Nazwisko przedstawiciela |
| 1.1.4.1.5. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/nazwa | O |  |  | an 500 | Nazwa przedstawiciela |
| 1.1.4.1.6. | **Pesel**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/pesel | O |  |  | an 500 | Nazwa przedstawiciela |
| 1.1.4.1.7. | **NIP/TIN**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/nipTin | O |  |  | an 500 | Nazwa przedstawiciela |
| 1.1.4.1.8. | **Telefon**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/telefon | O |  |  | an 50 | Numer telefonu przedstawiciela |
| 1.1.4.1.9. | **Kraj**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/kraj | R |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - kraj |
| 1.1.4.1.10. | **Województwo**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/wojewodztwo | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - województwo |
| 1.1.4.1.11. | **Powiat**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/powiat | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - powiat |
| 1.1.4.1.12. | **Gmina**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/gmina | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - gmina |
| 1.1.4.1.13. | **Ulica**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/ulica | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - ulica |
| 1.1.4.1.14. | **Numer domu**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/numerDomu | O |  |  | an 100 | Adres przedstawiciela – numer domu |
| 1.1.4.1.15. | **Numer lokalu**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres przedstawiciela – numer lokalu |
| 1.1.4.1.16. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/kodPocztowy | C |  |  | an 9 | Adres przedstawiciela – kod pocztowy |
| 1.1.4.1.17. | **Miejscowość**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/przedstawiciele/przedstawiciel/miejscowosc | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres przedstawiciela - miasto |
| 1.1.5. | **Osoba do kontaktów**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/osobaDoKontaktow | O |  |  | 1x | Informacje dot. osoby do kontaktów |
| 1.1.5.1. | **Nazwa**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/osobaDoKontaktow/nazwa | O |  |  | an 70 | Nazwa osoby do kontaktów |
| 1.1.5.2. | **Telefon**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/osobaDoKontaktow/telefon | O |  |  | an 50 | Telefon osoby do kontaktów |
| 1.1.5.3. | **Fax**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/osobaDoKontaktow/fax | O |  |  | an 50 | Fax osoby do kontaktów |
| 1.1.5.4. | **Email**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/osobaDoKontaktow/email | O |  |  | an 50 | Email osoby do kontaktów |
| 1.1.6. | **Treść pisma**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/trescPisma | R |  |  | 1x | Treść odwołania |
| 1.1.6.1. | **Treść**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIT/trescPisma/tresc | R |  |  | an 40000 | Treść wniosku o przedłużenie użycia |
| 1.2. | **Podpis**  /EbtiPL2WITWycofanieWniosku/Signature | R |  |  |  | Podpis elektroniczny zgodny ze standardem XAdeS-BES, będącym rozwinięciem XML-DSig |

# Enumeracje

W niniejszym rozdziale opisano enumeracje – słowniki wykorzystywane przez System EBTIPL2/WIT.

Użycie wartości spoza opisanego poniżej zbioru w kontekście komunikacji z Systemem EBTIPL2/WIT, będzie traktowane jako błąd na etapie walidacji komunikatu.

## Kraj

Tabela 8 Kraj

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **AT** | Austria |
| **BE** | Belgia |
| **BG** | Bułgaria |
| **HR** | Chorwacja |
| **CY** | Cypr |
| **CZ** | Czechy |
| **DK** | Dania |
| **EE** | Estonia |
| **FI** | Finlandia |
| **FR** | Francja |
| **GR** | Grecja |
| **ES** | Hiszpania |
| **IE** | Irlandia |
| **LT** | Litwa |
| **LU** | Luksemburg |
| **LV** | Łotwa |
| **MT** | Malta |
| **NL** | Holandia |
| **DE** | Niemcy |
| **PL** | Polska |
| **PT** | Portugalia |
| **RO** | Rumunia |
| **SK** | Słowacja |
| **SI** | Słowenia |
| **SE** | Szwecja |
| **HU** | Węgry |
| **GB** | Wielka Brytania |
| **IT** | Włochy |

## Rodzaj transakcji

Tabela 9 Rodzaj transakcji

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Dopuszczenie do obrotu |
| **2** | Procedury specjalne |
| **3** | Wywóz |

## Procedury specjalne

Tabela 10 Procedury specjalne

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **PA** | tranzyt - tranzyt zewnętrzny i wewnętrzny |
| **PB** | składowanie - składowanie celne i wolne obszary celne |
| **PC** | szczególne przeznaczenie - odprawa i końcowe przeznaczenie |
| **PD** | przetwarzanie - uszlachetnianie czynne i bierne |

## Nomenklatura celna

Tabela 11 Nomenklatura celna

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **CN** | Nomenklatura scalona |
| **HS** | System zharmonizowany |
| **TC** | Taric |
| **ER** | Nomenklatura zwrotów |
| **HI** | Inna |

## Typ pliku

Tabela 12 Typ pliku

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **application/pdf** | PDF |
| **image/jpeg** | JPG/JPEG |
| **application/vnd.openxmlformats-officedocument.wordprocessingml.document** | DOCX |
| **application/msword** | DOC |

## Sekcja, do której należą załączniki

Tabela 13 Sekcja, do której należą załączniki

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **zd** | Załączniki inne |

## Sposób doręczenia próbek

Tabela 14 Sposób doręczenia próbek

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Wyrażam zgodę na samodzielne dostarczenie próbki do jednostki badającej wskazanej przez organ |
| **2** | Prześlę do KIS/doręczę osobiście |

## Zwrot próbek

Tabela 15 Zwrot próbek

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Tak |
| **2** | Nie |

## Typ pliku

Tabela 16 Typ pliku

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **application/pdf** | PDF |
| **image/jpeg** | JPG/JPEG |
| **application/vnd.openxmlformats-officedocument.wordprocessingml.document** | DOCX |
| **application/msword** | DOC |

## Rodzaj pisma dla pisma w sprawie

Tabela 17 Rodzaj pisma dla pisma w sprawie

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Uzupełnienie wniosku WIT |
| **2** | Uzupełnienie odwołania |
| **3** | Uzupełnienie wniosku o przedłużenie użycia WIT |
| **4** | Inne pismo |

## Rodzaj daty utraty ważności decyzji WIT

Tabela 18 Rodzaj daty utraty ważności decyzji WIT

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Data utraty ważności WIT zgodnie z art. 34 ust. 9 UKC |
| **2** | Data cofnięcia decyzji WIT |

## Rodzaj pisma dla wniosku o wycofanie

Tabela 19 Rodzaj pisma dla wniosku o wycofanie

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Wniosek o wycofanie wniosku o wydanie WIT |
| **2** | Wniosek o wycofanie odwołania |
| **3** | Wniosek o wycofanie wniosku o przedłużenie użycia WIT |